
Verplaatsing Sint Antonius Molen Kessel 

Datum: 28-11-2023 

Geachte Dames en Heren, 

Wij zijn Familie Jacobs wonende aan de n Kessel. Onze akkers liggen rondom de akker die 

we al meer dan 30 jaar pachten van de RK Kerk OLV te Kessel, de akker die nu mogelijk als optie wordt gezien 

voor de verplaatsing van de Molen. 

(geanonimiseerd)

In April 2023 zijn wij als pachter van deze akker geïnformeerd over het lopende onderzoek van de mogelijke 

verplaatsing van de molen. 

Tijdens dit gesprek werd ons verteld deze zaak onder de tafel te houden, omdat de verplaatsing van de molen 

een gevoelig onderwerp in Kessel is. 

Wij hadden meerdere vragen, zoals: 

- _ Wat zijn de invloeden van de molenbiotoop op ontwikkelingen van omwonenden en bedrijven in 

Kessel Noord? 

- _ Wat zijn andere mogelijke locaties voor de plaatsing van de molen en waarop wordt getoetst? 

- _ Worden de buurt en omwonenden ook geïnformeerd over dit onderzoek? 

Ook hebben we een alternatieve locatie op een eigen grondstuk aan de maas voorgedragen. 

Vervolgens hebben wij geen duidelijke antwoorden gekregen op deze vragen en zijn overige omwonenden 

helemaal niet geïnformeerd over deze mogelijke verplaatsing van de molen. 

Op 14 November lezen wij in Dagblad de Limburger dat de Molen verplaatst wordt op de akker aan de 

Schijfweg Noord die wij pachten. 

Vervolgens hebben wij de Gemeente opnieuw gevraagd om ons en omwonenden te informeren over deze 

mogelijke verplaatsing van de molen, en vragen wij voor een informatie avond. Tot op heden hebben wij hier 

geen reactie op gehad. 

Via een brief van de gemeente van afgelopen dinsdag 21 November lezen wij dat de molen verplaatst wordt 

naar de akker aan de Schijfweg Noord en dat dit voorstel wordt voorgedragen tijdens de raadvergadering op 12 

december. Omwonenden zijn tot op heden nog steeds niet geïnformeerd en weten van niks. 

- _ Waarom zijn wij en omwonenden niet verder geïnformeerd? Is er wel draagvlak vanuit het dorp voor 

de verplaatsing van de Molen? 

Burgers en bedrijven moeten zich houden aan de omgevingsvisie en een maatschappelijk debat voeren met 

omwonenden. Waarom hoeft de gemeente dit niet? 

Hoe kan een gemeente transparant zijn en vertrouwen krijgen van zijn burgers door zaken onder de tafel te 

houden en omwonenden niet te informeren? 

Er lopen verschillende ontwikkelingen van bedrijven en omwonenden in Kessel Noord die belemmert gaan 

worden door de verplaatsing van de molen. Welke visie hanteert de gemeente in deze zaak? Problemen 

verplaatsen en Kessel Noord volledig afsluiten voor mogelijke toekomstige ontwikkelingen? 

Met Vriendelijke Groet, 

Niels Jacobs 




